
 

Bez obalu s Kate řinou Kone čnou
Ješt ě,  než  se  začtete  do  řádků  ode  m ě,  mám  pro  d ůležitou
informaci.  Pokud  jsou  vám blízké  mé názory,  poslouc háte  BEZ
OBALU i na videích a chcete mít všechny díly na jed nom míst ě,
nov ě  je  najdete  na  webu  bezobalu.info,  kde  jsou  se řazeny
přehledn ě od nejnov ějších po nejstarší.

Nyní  už  ale  k  událostem  uplynulého  týdne.  Nedá  mi  to  se  ještě
nezastavit  u  neuvěřitelného počínání  České pošty,  která na  jednu stranu ve  vlnách
propouští řádově tisíce osob, přesto ale na povrch prosakují další a další informace o
jejím  mizerném  hospodaření.  Ve  své  tiskové  zprávě  Pošta  oznámila,  že  její  ztráta
vzrostla meziročně o více než miliardu, na 1,7 miliardy korun, a to navzdory tomu, že
díky propuštění dvou tisíc dvou set čtyřiceti tří zaměstnanců náklady na mzdy o miliardu
klesly. Stejně tak, o miliardu, ale klesly tržby z prodeje služeb a o dalších téměř 600
milionů se snížily výnosy z poštovního provozu.
»Utahování opasku«: ředitel 332 500 /m ěs.
Leckdo by si pomyslel,  že  tohle musí  jít  na hlavu nejužšího vedení.  To bylo ale ve
skutečnosti za rekordní ztrátu odměněno tučnými bonusy. Ty dohromady činily 377 tisíc
korun  –  asi  v  rámci  utahování  opasků.  Skvělé  gesto  vůči  všem  více  než  dvěma
tisícovkám propuštěným zaměstnancům. Pošta zveřejnila také plat svého generálního
ředitele. Ptáte se, kolik to je? Jeho měsíční hrubá mzda činila 332 500 korun. To je
myslím solidní odměna za vedení krachujícího podniku.Obzvláště poté, co celý národ
neví, zda se má smát či plakat při čtení zpráv o bizarním plýtvání peněz, když Pošta
loni  v  prosinci  nakoupila  za  několik  milionů  stovku  elektrokol,  která  ale  při  plném
nákladu mohou řídit pouze doručovatelé do 60 kg váhy. A jak už asi nikoho u Č. Pošty
nepřekvapí, nakoupila tato nevhodná kola za více než dvakrát vyšší cenu, než za jakou
se běžně prodávají v obchodě. Zatímco na oficiálním e-shopu značky Crussis jeden kus
elektrokola  vyjde  na  37  tisíc,  Č.  pošta  kola  nakoupila  s  cenou  79  tisíc  za  kus.
Vzpomeňte si na to, až budete ve frontě na náhradní poště za vaši zrušenou přemýšlet
nad tím,  za  co  si  manažeři  tohoto  podniku  loni  rozdělili  statisícové odměny.  I  díky
podobným nákupům přitom přijde v létě o práci možná až 2000  zaměstnanců a tučné
odměny pro vedení letos nechá pošta zaplatit seniory, kterým zvedá poplatek za výběr
důchodu  v  hotovosti.  Počínání  České pošty  tak  dokonale  kopíruje  počínání  Fialovy
asociální  vlády s  cílem obrat  co nejvíc  ty nejzranitelnější,  kteří  se nemohou bránit.
Nejezte, nepijte, čekejte na slevy
  Po nošení dvou svetrů a obvolávání stovky lékáren přišel další z vládních činitelů s
jiným geniálním nápadem, jak pomoci občanům v krizi. Lidovecký ministr zemědělství
Nekula plynule navázal na Markétku Pekarovou Adamovou s Vlastimilem Válkem a radí
lidem,  aby  s  nepřiměřenými  cenami  základních  potravin  bojovali  tak,  že  budou
nakupovat pouze v akcích. Až příště půjdete do obchodu a bude nutně potřebovat třeba
mléko, které zrovna nebude v  akci,  nezoufejte.  To,  co v obchodě  vidíte,  totiž  podle
ministra není normální cena. Normální cena je totiž ta, když je mléko zrovna v akci.
Můžete si jej  tedy koupit  za normální cenu třeba za 14 dnů  a vůbec nevadí,  že jej
potřebujete zrovna nyní. Místo toho, aby ministr Nekula řekl, že hodlá s cenami potravin
dělat, představil nějaký plán, strategii, novelu zákona, vysmívá se místo toho občanům,
že kroužkování v letácích je jejich národním sportem. Takže až se matka samoživitelka
vrátí z druhé práce, má podle ministra ještě trávit čas procházením letáků, aby mohla
nakoupit za normální ceny. Krásný příklad nebetyčné lidové arogance pana ministra.
  Závěrem pojďme nahlédnout do zahraničí, konkrétně na pozadí Rusko-Ukrajinského
konfliktu. Na poněkud stinnou stránku konfliktu, o které se v tisku nedočtete, se minulý
týden podíval americký investigativní novinář Seymour Hersch. Ten se z důvěryhodných
zdrojů dozvěděl o obří míře korupce a sporném využívání finanční pomoci na ukrajinské
straně.  Hersch  ve  svém  článku  zveřejnil,  že  dle  analýzy  CIA  se  objem  peněz
zpronevěřených prezidentem Zelenským a jeho blízkým okolím v loňském roce vyšplhal
na  astronomických  400  milionů  dolarů.  Podle  Herschova  zdroje  se  ministerstva  na
Ukrajině předhánějí v tom, kdo za úplatek podepíše lukrativnější kontrakt na dodávky
zbraní  od  soukromých  distributorů,  nakolik  v  současné  situace  prakticky  neexistuje
možnost  jakéhokoliv  auditu,  a kromě  úředníků  si  mezinárodní  příspěvky na zbrojení
rozdělují také čelní představitelé armády. Ředitel CIA William Burns měl také v lednu
Zelenského  informovat  o  seznamu  pětatřiceti  úředníků,  u  kterých  byla  korupce
prokázána.  Reakce  ukrajinského  prezidenta?  Demonstrativně  zbavil  pozic  pouhých
deset z pětatřiceti.

Konstrukce alternativní historie
 Zejména politici  se snaží  vykládat  minulost  tak,  aby vyhovovala

současnosti. Nejde o objektivní náhled tehdejších událostí, ale o
vytvoření takové pravdy, která má obhájit dění v realitě. Proto se
v našem  mediálním  prostoru  vytvářejí  alternativní  historie,  které
například  upozaďují  historickou  úlohu  tehdejšího  Sovětského

svazu a zvyšují podíl západních osvoboditelů. V době před r. 1989 se naproti tomu až
neúměrně  zveličoval  podíl  osvoboditelů  z Východu, dnes nastává opak. Zveličuje se
podíl  osvoboditelů  ze Západu, byť  jsou si naprosto rovni.  Pokud samozřejmě  logiku
nepřevedeme na počet  padlých vojáků,  kde jich nejvíce padlo ve Velké vlastenecké
válce na východní frontě.  Praha by byla dnes nepochybně ráda, kdyby tanky do jejích
ulic  přijely  z Plzně.  Jenže  přijely  z druhé  strany  –  z Východu,  a  to  pod  velením
brigádního generála Leljušenka,  který pocházel  z Ukrajiny.  Ve smyslu písně:  Kde ty
kytky jsou,  můžeme zavzpomínat  na  legendární  tank  č. 23  na  Smíchově,  který  byl
v roce 1991 přemalován na růžovo. Jsou to dějinné paradoxy, které vnášejí do našich
životů rozepře, a politici to ještě zveličují. Kdy budou ukrajinské tanky přemalovány na
růžovo?
Posléze se snadno může stát,  že někdo začne tvrdit,  že nacismus byl  vlastně  fajn,
protože pomohl postavit  Německo na nohy.  Někdo poté může začít  tvrdit,  že to byl
právě nacismus a fašismus v různých podobách, který se snažil porazit socialismus a 
komunismus, jež jsou pro současné politické zřízení veřejným nepřítelem. Můžeme se
posléze dočkat i  tvrzení, že jsme se vlastně osvobodili sami a žádné spojence jsme
v roce 1945 nepotřebovali. Ty samé spojence, kteří nás v roce 1938 zradili.   

 Jan Klán

Slaný 
 Dne  4.  5.  2023 se  byli  slánští  komunisté  na  pěti  místech  poklonit  padlým
osvoboditelům a uctít tak památku našich i sovětských hrdinů za 2.světové války. Na
snímcích jsou ss.M.Kalousová, R.KasíK předseda MěrR KSČM, V.Koudela, K. Kos.  
                                                                                                              J. Koudelová.

Kladno
 Kladenští komunisté se sešli v pátek 5.kv ětna  u brány kladenského hřbitova, aby
malým pietním průvodem  a následným  položením kytice  na  společný hrob  uctili
památku našich osvoboditelů  z 1.Ukrajinského frontu. Tehdy se nerozlišovalo, kdo je
Rus, Ukrajinec či jiná národnost, byla to Rudá armáda! 
  Je smutné si připomenout, že stále zuří válečný konflikt na Ukrajině a zatím nejsou
reálné šance na jeho ukončení, nejlépe diplomatickou cestou. To zaznělo i v krátkém
projevu s.Vlčkové,  předsedkyně  OV KSČM Kladno.  Akce se zúčastnila  i  vedoucí
kandidátka do krajských voleb s.M.Vostrá.
   Další kytice  a věnce byly položeny na hrob osvoboditelů ve Vrapicích, u pomníku
padlých ve 2.světové válce v Kročehlavech ve Školské a nakonec tradičně u sochy
Rudoarmějce na sídlišti U křížku.                                        EV. Foto J.Kůstka

Květiny  pro  ob ěti  zvůle.  Terezín  jako  memento  pro
dnešní dobu
Tradi ční pietní shromážd ění KSČM se konalo 6. kv ětna v Národním památníku
v  Terezín ě.  Komunisté  si  p řipomn ěli  78.  výro čí  osvobození  naší  vlasti  od
nacismu a uctili památku všech umu čených v koncentra čních táborech.  

Organizátorem  akce  je  Ústecký  krajský  výbor
KSČM,  LKŽ  a  KČP).  S  hlavním  projevem
vystoupila  europoslankyně  a  předsedkyně
KSČM K. Konečná, která připomněla nejen oběti
nacistické  zvůle  a  válečných  hrůz,  ale  také
současnost,  kdy  je  znovu  mír  ohrožen  a  kdy
asociální vláda ČR nepracuje pro lid této země.
Komunisté  položili  k  památníku  květiny  patřící
všem, kteří položili svůj život v době II. světové
války.  V  židovském  ghettu,  které  z  josefínské
pevnosti  udělali  nacisté,  prošlo  na  140 tisíc
Evropanů.  Uvádí
se,  že  téměř
90 tisíc  osob

odvezly transporty do vyhlazovacích táborů v Polsku
a  34 tisíc  jich  v  Terezíně  zemřelo.  Osvobození  se
dočkalo pouhých 17 tisíc osob. 
  Za  LKŽ  položily  kytice  předsedkyně  RR  LKŽ  K.
Šlahúnková, M.Kalousová a   A. Grospičová.
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 Po  projevech  položily  ženy  s dětmi  symbolicky  květiny  na  náhrobky  na  Národním
hřbitově a delegace se poté vypravily k bývalému popravišti v Malé pevnosti, kde pietní
akt pokračoval pietní vzpomínkou na poslední popravu v Terezíně, kdy bylo bez soudu
na  popravišti  zastřeleno  51  převážně  mladých  komunistek  a komunistů  z Revoluční
skupiny Předvoj. S projevem vystoupila předsedkyně Komise mládeže ÚV KSČM Petra
Prokšanová a v jeho závěru upozornila, že „je dnes naším úkolem, aby tito state ční

mladí  lidé  nebyli  zapomenuti  a aby  si  dnešní
mladí  lidé  na  jejich  p říkladu  uv ědomili,  že
skute čné hodnoty lidství tkví v n ěčem jiném než
je konzum, bohatství a sláva.  A pokud bychom si
měli z celého odkazu odbojové organizace Předvoj
odnést  jediné poselství  my komunisté,  ať  to  jsou
slova  zde  popraveného  antifašistického  odbojáře
Karla  Hiršla:  „Komunista  je  první,  když  jde
o povinnosti, a poslední, když jde o zásluhy“. 
Za  delegaci  OV  KSČM   Kladno  položili  na
popravišti věneček ss. Vostrá, s.Nyš.
Text a foto: KSČM, Iportal    

Brandýsek
  V sobotu 7. kv ětna odpoledne byl na hřbitově v Brandýsku - Olšanech pietní akt u
společného hrobu členů Revolučního národního výboru, kteří byli zastřeleni příslušníky
SS těsně před příchodem Rudé armády do obce. Jsou zde pochováni i krasnoarmějci,
kteří padli v posledních hodinách II. světové války při cestě  na pomoc Praze. Věnec
zde pravidelně  pokládají  zástupitelé obce Cvrčovice,  delegace OV KSČM Kladno a
zastupitelé  obce  Brandýsek.  U  hrobu  čestnou  stráž  tvoří  členové  Klubu  vojenské
historie  v  Brandýsku.  Krátce  zde  promluvila  starostka  obce  Brandýsek,  paní  ing.
Rydlová.  Zástupci  obce Bransýsek  položili  věnečky k  pomníku Obětem Německého
násilí 1938-1945 u školy v Brandýsku, a k  pamětní desce na Obecním úřadě.

Pavel i Fiala srovnávali sou časný konflikt na Ukrajin ě se
světovou válkou
  Místo piety válečnická rétorika. Téma konfliktu na Ukrajině se dnes jako červená nit
prolínalo projevy politiků během pietního aktu na Vítkově, vrcholní politici zde k němu
dokonce přirovnali  druhou světovou válku.Na pražském Vítkově si historické události
připomněli  přední  představitelé  státu,  církví  i  veteránských  spolků.  Prezident Petr
Pavel a předseda vlády Petr Fiala (ODS) zaměřily své proslovy především na konflikt
na Ukrajině a proti Rusku. 
  Fiala například plamenně hovořil o tom, že je třeba, aby Rusko selhalo. Podle obou
představitelů  pak  navíc  rozsahem a mírou destrukce připomíná konflikt  na  Ukrajině
právě  bojiště  druhé  světové  války.»Generace  tehdejších  sovětských  vojáků  nenese
odpovědnost  za to, čím je dnešní Rusko. Úcta k padlým by se neměla stávat obětí
dnešních nadšených šiřitelů ruské propagandy, jako jsou Noční vlci, nebo jejich čeští
podporovatelé. Jejich aktivity nemají s pietou nic společného a jsou spíše zneuctěním
památky těch, kteří položili své životy,« řekl Pavel. »Země, jejíž jméno nesly hlavní síly,
které se podílely na osvobozování Československa, tedy první, druhý a čtvrtý ukrajinský
sbor,  je  dnes  sama  objektem  agrese  jedné  z  tehdejších  vítězných  mocností,
Ruska,« poznamenala také hlava státu.
»Adorovat  v  souvislosti  s  osvobozením naší  země  Ukrajinu,  jejíž  převážná  část  po
většinu trvání druhé světové války kolaborovala s Hitlerem – podle přeživších vězňů z
Osvětimi byli ukrajinští dozorci s odstupem ti nejkrutější – a ani slůvkem nezmínit český
odboj či naše legionáře bojující za naši zem na straně Velké Británie i SSSR, pak ani
nemohu  komentovat,  protože  mě  žádná  slušná  adjektiva  nenapadají,« komentoval
projev  prezidenta  předseda  strany PRO J.  Rajchl.,  přičemž pak  podle  něj  přirovnat
rozsah konfliktu na Ukrajině k rozsahu 2. světové války už může pouze člověk, který
ztratil  jakoukoliv soudnost.  »Jsem velice hrdý na to, že ČR od prvních dní války na
Ukrajině ji velice intenzivně podporuje a chce si zachovat svoji čest,« pokračoval dále
Pavel. Podobného názoru je podle svých slov i premiér, který rovněž vyzdvihl českou
pomoc Ukrajině. »Je důležité (události a konec války) si to připomínat i v souvislosti s
tím, jak se zhoršila bezpečnostní situace ve světě. V souvislosti s tím, že nedaleko od
nás  probíhá válka,  která  svými  hrůzami  připomíná  tragédii  druhé světové  války.  To
všechno  nás  upozorňuje  na  to,  že  bezpečnost,  nezávislost,  svoboda  nejsou
samozřejmé věci,« řekl předseda vlády. Podle něj má Česko výhodu, že je členem EU a
NATO. Česko podle premiéra díky zkušenostem s totalitami a okupacemi od počátku
Ukrajině  poskytovalo  pomoc  humanitární  i  vojenskou.  A s  tou  je  podle  něj  třeba
pokračovat.»Je mi stydno, když sleduji tu bezbřehou servilitu, která je tak vlastní všem
zaprodancům v historii našeho národa – ať už ve vztahu k SSSR před rokem 1989,
nebo ve vztahu k EU a Ukrajině v současné době. Petr Pavel je jeden z mála, který
dokonce  stihl  obojí,« konstatoval  Rajchl  s tím,  že  dnešní  projev   Pavla  k  výročí
kapitulace nacistického Německa, považuje za nejostudnější politickou řeč v dějinách
samostatné ČR.       (cik) Iportal 24

PÍŠETE NÁM      Občanské FORUM    
Jak vypadá GLOBALIZACE v REÁLU? 
   Dvě názorné ukázky ze zpráv na Parlamentních listech . Svět se stává směšným
Kocourkovem i zkázonosnou Sodomou Gomorou . 

1. Zpráva na PL . " Slepice jsou  č e s k é  jenom sedí v Polsku " Lídl ohromil
tímto sdělením zákazníky .  

Glosa  .  Českého  zákazníka  možná  napadnou  všetečné  otázky:  "Co  provedly  ty
české slepice že "sedí " v Polsku a za co tam "sedí"? Mají už i slepice dvojí slepičí
státní příslušnost? A vůbec, co na to naši aktivisté, sedí ty české slepice v Polsku
dobrovolně  ?  :o)  .  Tomuto  globálnímu  Kocourkovu  se  dá  ještě  alespoň  trochu
zasmát. Buď je to neaprílová dezinformafe, tzv fejk, nebo už svět dočista přišel o
rozum ?  

2. Zpráva na PL . PP vzal fix a psal : " JDĚTE DOMŮ Rusové . " 

 Glosa. Takže, nějaký č e s k ý Pávek vzal fixu a na Ukrajině psal vzkaz Rusům,
malými písmeny, a n g l i c k y , a to patrně na  n ě m e c k é m , možná a m e r i c k
é m armádním, válečném, vybavení. Napsal : " GO HOME atd. Rusy, jak známo,
pokládá ten převelice "inteligentní", bankrotující, rád a hojně válčící Západ, včetně
Česka, za  nevzdělané mužíky,  za opilce. Jak by si potom tito  ruští  mužíci  mohli
přečíst a přeložit  / bez brýlí a lupy /, z  a n g l i č t i n y  do r u š t i n y  tento moudrý
vzkaz českého chciválkaře? Ještě nedávno se ten český Pávek snaživě učil ruskou
azbuku a dnes je z něj  Američan jako "poleno ". Ještě nedávno vítal vojska VS v
ČSSR a dnes horuje pro invazi  NATO paktu do všech zemí Východu, do celého
světa  .  Jděte  domů  Rusové a  připravte  slavnostní  uvítání  pro  vstup  amerického
válečného  NATO  paktu  do  Ruska  .  Přivítejte  ty  velké  americké  "humanisty,
pravdoláskaře, mírotvůrce " ve své zemi . Brzy budou ti američtí supi bělohlaví u vás
v Rusku jako doma . Jako doma už se cítí být ve všech svých evropských koloniích,
kde mají svoje americké válečné základny. Neměl by být ten vzkaz, psaný anglicky,
tím  přehorlivým českým "pravdoláskovým  chciválkařem "  Pávkem,  spíše určený
americkým okupantům všech zemí EU , kteří vedou údajně přímo na Ukrajině další
svojí zástupnou hegemonní válku tentokrát proti Rusku ? Není to zašifrovaná zpráva
rozvědčíka mistra Pávka Leonarda ? 
  Tento americký válečný a invazivní globalismus NATO paktem šířený silně "zaván "
dalšími válkami Západu proti východním zemím, které ještě neochutnaly americkou
válečnou " medicínu ". Celý ten americký projekt globalismu "páchne"  celosvětovou
americkou  diktaturou. Ne Rusko, ale USA se v dobývání celého světa nikdy a nikde
nezastaví. A to je věc velice vážná . Kdyby byly USA impériem vší ctnosti , to ale
nejsou, ba právě naopak . Ten západní invazivní nacionalismu , tentokráte šířený
z USA, dnes v Evropě vítáme a slepě mu sloužíme .                        E. Smutná 

KLADNO A UHLÍ (2)
   Dříve než si připomeneme jednotivé doly, měli bychom se zastavit u podmínek, v
jakých  horníci  pracovali.  Práce  horníků  byla,  (a  je  stále),  jednou  z
nejnebezpečnějších.  Těžká a  převážně  ruční  práce.  Mechanizace   a  stroje  byly
zatím hudbou budoucnosti.  Většina horníků navíc docházela z vesnic pěšky, k tomu
se řadila  dlouhá  pracovní  doba.  Záchranná báňská služba,  razící  štít  –  jen  sen
daleké budoucnosti. 
  V mnoha kladenských rodinách se chovají vzpomínky na tyto hornické průkopníky.
V rodině mé ženy na bázlivého chlapíka, který docházel fárat přes les. Brával si dvě
lucerny, mával s nimi a nahlas si povídal, co rodina, jaké bude počasí a podobně.
Kdo mohl, prodal na vesnici chalupu a stěhoval se do Kladna buď do svého nebo do
dělnických kolonií. Vznikl okrsek Bresson, (kde si domek postavil důlní tesař, děda
mé manželky),  Engerth,  chaoticky  se  stavělo  v  Podprůhonu.  Potřeba  horníků  a
hutníků nutila i fabrikanty stavět pro ně bydlení. Takovým příkladem je bressonská
řada domků  v  Šachetní  ulici  či  zaniklá Zippeho kolonie u nádraží  Kladno-město.
Zůstaly  pouze  tři  opravené  vily,
určené  kdysi  pro  vyšší  úředníky.
(František  Xaver  Zippe  byl  horní
znalec a ředitel báňského učiliště v
Příbrami.  Vmístě  dnešní  zastávky
provedl  pro  těžaře  průzkum,  důl
nebyl ani dohlouben a zasypán .)
Původní  dobývací  metody  –
chodbicování  a  pilířování  byly  na
konci století devatenáctého nahrazeny progresivnějšími způsoby. Základem všech
dolů se stala šachta s těžním strojem. Sloužila jak pro dopravu materiálu, horníků,
tak ke zpětné dopravě uhlí. Velkým nebezpečím v každém dole byl a je plyn metan,
který je třeba odvádět. K přívodu vzduchu  sloužily větrné jámy, k odvodu  pak zase
těžní jáma. Lutna - kde bylo třeba, vháněn byl vzduch pod tlakem. Ze šachet se
razily chodby – buď vodorovné či svážné. Překopy vedly ke slojím, v porubech se
dolovalo.  Chodby a překopy bylo třeba vyztužit, nadloží bylo většinou nestabilní.
Nějdřív dřevěnou výztuží,  později ocelovou. V porubech docházelo k závalům. Aby
tomu  tak  nebylo,  byla  vyvinuta  posuvná  výztuž.  Jak  těžba  pokračovala,  byla
doplňována výztuží pevnou.  V revíru byly nalezeny sloje o mocnosti  od dvou do

dvanácti  metrů.  Dodnes  by  bylo  co  dobývat,  kdyby  se
nezměnila ve společnosti hlediska.
Prudký rozvoj těžby na Kladensku  zastínil všechna okolní
ložiska. Přibyly parní stroje, (prvý byl využit na dole Ludmila
ve  Cvrčovicích),  nové  technologie,  pokrokověší  způsob
těžby.  Nejmladším těženým dolem byl Tuchlovický, kde se
dobývalo uhlí  od čtyřicátých let minulého století.  Zajímavá
jsou  také  jména  dolů.  Novější  měnily  svá  jména  podle
společenského uspořádání.  Ty starší,  které ukončily těžbu
dříve,  žijí  nejen  ve  vzpomínkách,  ale  také  v  názvech
městských  okrsků.
Třeba  Bresson,
Engerth,  Thinfeld,

Barré, Kübeck. Kladeňáci si vůbec váží vžitých
názvů. 
  Každý ví, kde býval „Egemák“, vysokoškoláci
v GDM asi neví, že  bydlí v Gottwaldově domě
mládeže. Příště se  projedeme  po Kladně a o
dolech si povíme více.          Pavel Hruban
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